
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-04-19, § 19 

 

 Tid Måndagen den 19 april 2010 kl 16.30 – 17.50 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 3 maj 2010 

 
 

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordförande  

Jan Valeskog (S) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (M)  

Tord Bergstedt (M)  

Annika Davidsson (M)  

Inge-Britt Lundin (FP)  

Annika Ödebrink (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Birgit Marklund Beijer (S)  

Mats Lindqvist (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Ersättare: 

   

Bo Arkelsten (M) tjänstgörande 

Datevig Mardirossian Lönn (M) tjänstgörande 

Christoffer Kuckowski (M)   

Anna Manhag (M)  

Inga-Lill Larsson (M)  

Milly Namiro Darlsson (S)  

Margareta Stavling (S)  

Jonas Larsson (S)  

Hampus Rubaszkin (MP) §§ 1 - 13 

 
Förhinder har anmälts av ledamöterna Anna C Kullendorff (M) och Anders Broberg 

(KD) samt ersättarna Lars Bengtson (M), Per Johansson (FP), Lars Randerz (S) och 

Sebastian Wiklund (V). 

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Louise Bill, Birgitta Björk, Ted Ell, Barbro Edlund, 

Staffan Forsell, Lars Jolerus, Erica Lawesson, Ulla Ritzén samt borgarrådssekreteraren 

Katarina Larsson och biträdande borgarrådssekreteraren Magnus Thulin från roteln. 

 



  

 
 § 19 

Upphandling av elenergi för trafikkontorets elförbrukning. 

Genomförandebeslut 
Dnr T2010-620-00899 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden beslutar godkänna att upphandling av elenergi 

 med elcertifikat får genomföras i enlighet med kontorets förslag. 

 

2 Nämnden uppdrar till förvaltningschefen att teckna avtal med upphandlad 

 leverantör. 

 

3 Nämnden uppdrar åt trafikkontoret att inköpa el, förmedlad av upphandlad 

 leverantör, enligt tidigare beslutad inköpsstrategi. 

 

4 Nämnden hemställer att kommunfullmäktige godkänner att trafikkontorets 

 upphandling av elenergi får ske i särskild ordning. 

 

Ärendets handling   

Trafikkontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 23 mars 2010. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Mats Lindqvist (MP) och Kajsa Stenfelt (V) enligt 

följande: 

 

Det är bra att kontoret äntligen avser att köpa in 100 % förnyelsebar el. Men vi 

emotser ett klargörande rörande vad kontoret menar att denna definition står för. 

Kontoret har tidigare utmärkt sig för en obstinat inställning avseende 

elupphandlingar, med ett rejält lågvattenmärke när man för en del år sedan, trots 

en annan gällande policy från kommunfullmäktige, valde att köpa in tysk 

brunkolsbaserad fulel. Rörande själva ärendet så ställer vi oss något 

konfunderade inför slutsatsen att det är bäst att kontoret köper in sin el själv, 

utan samverkan med övriga staden. Det är riktigt att man i elupphandlingar inte 

får någon mängdrabatt på större elförbrukning i sig. Men en totalt sett större 

elkund kan ändå gentemot elbolagen få större fördelar än om var och en av 

stadens förvaltningar och bolag handlar upp sin el för sig. Det bör även 

övervägas vad det ena eller andra förhållningssättet betyder för Stockholms 

stads kostnader totalt sett. 

 

 



  

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


